

About the game

Full of adventures, sometimes dangerous, but still alluring, Route 66 invites you to start your journey to riches! The main street of America, leading to full life Chicago, has always attracted travelers who are looking for vivid impressions and, of course, big money. Inspired by the legend, BGaming presents its brand new **Road2Riches** slot! With a 5x4 scheme and 50 winning lines, **Road2Riches** surprises players with a set of features such as three kinds of Jackpots, suddenly appearing Mystery Wilds, and Free Spins that can be re-triggered! If you are daring enough, join the breathtaking adventure with BGaming!

How to play

The game features win lines. Choose the bet size using the buttons in **Total bet field**. Higher bets will increase a total win. The bet value chosen is displayed in the corresponding field. To start the reels spinning, click the **Spin** button.

Autoplay

Click the **Autospins settings (A)** button to choose the number of rounds to auto play. Autoplay starts when you click the number of rounds and **Autoplay button** shows the amount of remaining spins.

You can choose additional settings for the **Stop of auto spins**:

- on any win - autospin will stop after you win
- if bonus game is won - autospin will stop when the bonus game is won
- if single win exceeds - autospin will stop when a single win is above the written sum in the field.

- if cash balance increases by - autospin will stop when the current balance is above the sum written in this field
- If cash balance decreases by - autospin will stop when the current balance is below the sum written in this field

To stop the spins click **Stop Autospins** button.

Features

Wild symbol substitutes for all symbols in the winning line except for Bonus symbols. There are two types of Wild symbols in the game:

- **Wild** symbol appears during Free Spins (Bonus symbols transform into Wild symbols)
- **Wild-eagle** appears during the main game, Free Spins and Mystery Wild feature.

Bonus symbols. Three bonus symbols on the 2-3-4 reels start 8 Free Spins. If a player collects a reel filled with Wild symbols, additional Free spins will be added. The first filled reel gives 4 extra Free Spins, the second — 2 extra Free Spins, and the third — 1 extra Free spin.

Sticky Wild. During Free Spins all Bonus symbols transform into Wild symbols which become sticky and stay on the reels for the whole Free Spin round giving more chances to win.

Mystery Wild feature randomly appears during the main game, dropping additional Wild symbols on the reels. During the feature, random Wild symbols (burning balls) are locked on the reels, and win lines are paid.

Jackpots. There are 3 types of Jackpots in the game. They are available during Free Spins.

- When one of the 2,3,4 reels is filled with Wild symbols, a player receives a Mini jackpot.
- When two of the 2,3,4 reels are filled with Wild symbols, a player receives a Major Jackpot.

- When three of the 2,3,4 reels are filled with Wild symbols, a player receives a Mega jackpot.

The highest Jackpot which was won during the Free spins series is paid after the Free Spins series.

Buy Bonus. A player can buy Free spins during the game. A player can buy a bonus at the price pictured on the button. If the player increases the bet, the buy bonus price will be automatically increased. Spins start after buying the bonus. The next spin triggers a bonus game. During the bonus round, the button is deactivated.

Chance x2 feature. There is a possibility to buy the Chance x2 feature in the game. It increases the bet and gives the player more chances to play bonus games. The Chance x2 feature is disabled if the Buy Bonus feature is active.

Spin Results

If a winning combination is formed along any active payline, it will become animated and the win amount is displayed in the **Total Win** field.

- All symbols pay left to right on consecutive reels of an active payline in the main game.
- Coinciding wins on several active paylines are added.
- Payouts are made according to the paytable.
- Payline wins are multiplied by the bet per line value, except for Bonus symbols.
- Note that only the highest win is paid on each of the active paylines.
- The spin can result in triggering free spins. Free spins are played at the same bet and lines as the round activating these spins

To learn the game payouts, click the **Information (I)** button.

Settings

The setting button opens a panel with game speed and volume settings.

- Quick spin - the speed of spinning reels increases
- Spacebar to spin (can be used instead of clicking the Spin button)

Here also are sound effects and background music settings:

- Volume adjustment, including its complete turn off
- Turning the music (using checkmark)
- Turning the sound effects (using checkmark)

Return to Player

The overall theoretical Return to Player (RTP) is 96,24%.

RNG

The game is based on a certified random number generator. For more information, visit <https://www.bgaming.com/>.

Additional information

Malfunction voids all plays and pays! All unfinished rounds will be terminated every other day. If the game requires "Collect" - "Collect" will take place and the win from the round will be added to the player balance. If the game requires action from a player, the result is counted assuming that the player has chosen the action with no risk without raising the initial bet. This is the game rule version 1.0, dated October 27, 2021.

Об Игре

А вы готовы начать свое путешествие к славе и богатству? Добро пожаловать на Шоссе 66! Главная улица Америки, ведущая в оживленный Чикаго, всегда привлекала путешественников, которые ищут яркие впечатления и, конечно же, большие деньги. Вдохновленная американской легендой, студия VGaming представляет новый слот Road2Riches! Благодаря схеме 5x4 и 50-ти выигрышным линиям Road2Riches удивляет игроков набором своими бонусами, а это три вида джекпотов, внезапно появляющиеся Таинственные Вайлды и Фри спины, которые позволяют повеждать снова и снова! Если у вас хватит смелости, присоединяйтесь к захватывающему приключению вместе с VGaming!

Как играть

В игре имеются выигрышные линии. Выберите размер ставки, используя кнопки в поле **Общая ставка**. Более высокие ставки увеличивают общий выигрыш. Размер выбранной ставки отображается в соответствующем поле. Для старта вращения барабанов нажмите на кнопку **Спин**.

Автоигра

Нажмите на кнопку **Настройки автоспинов (А)**, чтобы выбрать количество вращений. Автоигра начинается после того, как игрок нажимает на количество раундов и кнопка Автоигры начинает показывать количество оставшихся спинов.

Для остановки автоспинов можно выбрать дополнительные настройки:

- Остановка автоспинов при первом выигрыше

- Остановка автоспинов при выигрыше бонусной игры
- Остановка автоспинов, если выигрыш достигает установленной игроком суммы
- Остановка автоспинов, если баланс увеличивается на установленное игроком число
- Остановка автоспинов, если баланс уменьшается на установленное игроком число

Для остановки вращений нажмите **Остановка Автоспинов**.

Особенности игры

Вайлд символ заменяет все символы в выигрышной линии, за исключением Бонусных символов. В игре представлены два вида Вайлд символов.

- **Вайлд символ** появляется во время Фриспинов (Бонусные символы трансформируются в Вайлд символы).
- **Вайлд-орел** появляется во время основной игры и бонусных вращений.

Бонусные символы. 3 бонусных символа на 2-3-4 барабане запускают 8 Фри спинов. Если игрок собирает барабан, заполненный Вайлд символами, будут добавлены дополнительные бесплатные вращения. Первый заполненный барабан дает 4 дополнительных Фри спина, второй — 2 дополнительных бесплатных вращения, а третий — 1 дополнительное бесплатное вращение.

Залипающий вайлд. Во время бонусного раунда все Бонусные символы превращаются в Вайлд символы, залипают на барабанах и остаются там до окончания всех фриспинов, тем самым увеличивая шансы на выигрыш.

Бонус Таинственный вайлд появляется рандомно во время основной игры, предоставляя игрокам дополнительные Вайлды. Все Вайлд символы залипают и остаются на своих позициях во время бонуса, увеличивая шансы на выигрыш.

Джекпот. В игре представлены 3 вида джекпотов. Они доступны во время Фри спинов:

- Когда один из барабанов 2-3-4 заполняется Вайлд символами, игрок получает Мини Джекпот.
- Когда два барабана (2-4, 3-4 или 2-4) заполнены Вайлд символами, игрок получает Мажор Джекпот.
- Когда три барабана 2-3-4 заполнены Вайлд символами, игрок получает Мега Джекпот.

В конце раунда игроку выплачивается самый большой джекпот, выпавший во время Фри спинов.

Покупка бонуса. Игрок может приобрести дополнительный бонус: раунд Фри Спинов. Стоимость бонуса указана на кнопке на экране. Если игрок повышает ставку, то стоимость бонуса будет автоматически увеличена. После покупки бонуса запускаются вращения. В ходе следующего спина запускается бонусная игра. В ходе купленного бонуса кнопка покупки не активна.

Шанс x2. Игрок может приобрести дополнительный бонус Шанс x2. Он дает больше шансов выпадения бонусной игры. В то время, как бонус Шанс x2 активен, приобрести еще один бонус невозможно.

Результаты игры

Если выигрышная комбинация формируется до линии выплат, она становится анимированной и выигрывает сумму, которая отображается в поле **Выигрыш**.

- Комбинации символов, подлежащие оплате, идут слева направо на следующих друг за другом барабанах активной линии выплат (в основной игре).
- Совпадающие выигрыши на разных линиях суммируются.
- Выплаты производятся согласно Таблице выплат.
- Выигрыши на игровой линии умножаются на сумму ставки на линию, за исключением Бонусных символов.
- Обратите внимание, что если на одной игровой линии выпадает несколько призовых комбинаций, то оплачивается только самая высокая комбинация.
- Спин может запустить дополнительные вращения. Фри спины отыгрываются по той же ставке и линиям что и раунд, запустивший эти спины.

Для изучения выплат по игре нажмите на значок **Информации (I)** и выберите кнопку Выплат.

Настройки

Кнопка настроек открывает панель с настройками скорости и звуков игры. *Быстрый спин - скорость вращения барабанов увеличивается*
Использование пробела для спинов (может быть использована вместо кнопки Спин)

Настройки звуковых эффектов и фоновой музыки:

- Регулировка громкости звука, включающая его полное отключение.
- Включение музыки (используя галочку).
- Включение звуковых эффектов (используя галочку).

Чтобы играть в левостороннем режиме на мобильных устройствах, поставьте галочку в настройках.

Выплаты игроку (RTP)

Теоретическая выплата игроку составляет 96,24%.

Генератор случайных чисел (RNG)

Игра построена на генераторе случайных чисел. Для подробной информации посетите сайт <https://www.bgaming.com/>.

Дополнительная информация

В случае сбоя в игре все сыгранные раунды и выигрыши в них аннулируются! Все незавершенные раунды будут завершены через сутки. Если в игре доступен “Коллект” - игра сделает “Коллект” и выигрыш будет зачислен на баланс игрока. Если игра ожидает действия игрока, то результат рассчитывается исходя из того, что игрок выбрал действие без риска и повышения ставки. Версия правил игры 1.0, от 27 октября 2021 года.